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Cultural activities in an Austrian environment – Club Tel Aviv and Club Haifa

 
in German:
Kulturelle Aktivitäten im Österreichischen Milieu – Klub Tel Aviv und Klub Haifa

Project

 

Description

The clubs in Tel Aviv and Haifa are regularly visited by very old, ex-Austrian Holocaust survivors. While Tel Aviv has its own club rooms,
which are regularly used as a social meeting place for members three times a week, the meetings in Haifa are limited to special events and
festivities that are celebrated together. However, the number of participating members who then attend the events in Haifa is quite large. Thus, for
years the current hotel Baywatch View has been chosen, which meets all the requirements of the disabled senior citizens' needs. Centrally located
and easily accessible by public or private transport. The club in Tel Aviv regularly offers members age-appropriate gymnastics as well as a rich
cultural program, which includes classical music, singing, literature and timely lectures in German and Hebrew. Meetings with Austrian
personalities from politics and education are intended to convey the Republic of Austria's attachment to the club of ex-Austrian pensioners in
Israel. Holidays and celebrations are celebrated together. The club is a welcome meeting place for elderly people, where they can forget their
loneliness for a few hours and meet friends and like-minded people.

in German:
Die Klubs in Tel Aviv und in Haifa werden von hochbetagten, ex-österreichischen Holocaustüberlebenden regelmäßig besucht. Während in Tel
Aviv eigene Klubräume zur Verfügung stehen, die regelmäßig als sozialer Treffpunkt für die Mitglieder dreimal in der Woche genutzt werden,
reduzieren sich die Zusammenkünfte in Haifa auf besondere Ereignisse und Festlichkeiten, die gemeinschaftlich begangen werden wollen.
Allerdings ist die Anzahl der teilnehmenden Mitglieder, die dann die Veranstaltungen in Haifa besuchen, recht groß. So wird seit Jahren das
jetzige Hotel Baywatch View gewählt, das alle Ansprüche der behindertengerechten Seniorenbedürfnisse erfüllt. Zentral gelegen und mit
öffentlichen oder privaten Verkehrsmitteln gut zu erreichen. Der Klub in Tel Aviv bietet den Mitgliedern regelmäßig altersgerechte Gymnastik
sowie ein reichhaltiges Kulturprogramm an, das klassische Musik, Gesang, Literatur und zeitnahe Vorträge in deutscher und hebräischer Sprache
beinhaltet. Treffen mit österreichischen Persönlichkeiten aus Politik und Bildung sollen die Verbundenheit der Republik Österreich zum Klub der
ex-österreichischen Pensionisten in Israel vermitteln. Feiertage und Feierlichkeiten werden gemeinsam begangen. Der Klub ist ein willkommener
Treffpunkt für ältere Personen, an dem sie ihre Einsamkeit für wenige Stunden verdrängen und sich mit Freunden und Gleichgesinnten treffen
können.
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The Central Committee of Jews from Austria in Israel

in German:
Zentralkomitee der Juden aus Österreich in Israel
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Residue pursuant to Sec. 2b NF Law

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for
publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or
completeness of the information provided.
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